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Protokół nr XXXV/2023 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 1 lutego 2023 r. 
 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1335. 
Podjęto uchwały od nr XXXV/306/2023 do nr XXXV/312/2023. 
 
W sesji uczestniczyło 22 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Beata Mazur otworzyła XXXV sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji, zwołaną w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie 
powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Następnie powitała wszystkich zebranych oraz na podstawie listy obecności 
stwierdziła quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały 
Rada Powiatu. 
 

Po czym poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego 
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca powołała radną Alicję Tomasz. 
 
Następnie poprosiła Pana Starostę o zabranie głosu i uzasadnienie wniosku  

o zwołanie sesji w tym trybie. 

Pan Starosta wyjaśnił, że głównym powodem zwołania sesji jest wprowadzenie zmian 

do budżetu powiatu, które pozwolą na złożenie do dnia 9.02.2023 r. do Ministerstwa 

Infrastruktury wniosku na przebudowę mostu w ciągu drogi powiatowej Bramka-Tarda-

Miłomłyn-Samborowo k. Liwy. Dodał, że inicjatywa ta wynikła z sytuacji 

przedsiębiorców mieszkających w okolicy, do których z żadnej ze stron nie mogą 

dojechać duże samochody, gdyż nośność mostu nie pozwala na udzielenie zezwolenia 

na przejazd takimi pojazdami. Dodał, że wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 

mieszkańców zostanie złożony wniosek na to przedsięwzięcie, którego całkowity koszt 

realizacji opiewa  na 6,5 mln zł, z czego możliwe dofinansowanie z Ministerstwa wynosi 

5,2 mln zł, zaś pozostała część to środki własne, które zostały zabezpieczone  

w propozycjach zmian do budżetu skierowanych pod obrady Rady. Pan Starosta 

poinformował również, że kończy się inwestycja polegająca na termomodernizacji 

warsztatów w Morągu i w trakcie prac okazało się, że strop budynku, który nie był 

objęty zakresem robót termomodernizacyjnych grozi zawaleniem, stąd też trzeba było 

znaleźć dodatkowe środki na ten cel, tak aby w pełni można było zakończyć tę 

inwestycję. Następnie odniósł się do projektu uchwały dotyczącego wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie gruntu przy Szpitalu pod budowę pracowni rezonansu 

magnetycznego. Wyjaśnił, że firma, która zdecydowała się na własny koszt 

wybudować pracownię, która po 20 latach zostanie przekazana na własność spółki, 
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będzie przez ten czas świadczyła usługi Szpitalowi w ramach kontraktu z NFZ oraz 

prywatnie mieszkańcom powiatu, którzy w tej chwili muszą korzystać z tej usługi  

w ościennych miejscowościach, gdyż Szpital w Ostródzie nie ma jeszcze pracowni 

rezonansu. Następnie poinformował również o otwarciu w przychodni Poradni 

Mammograficznej, która powstała dzięki współpracy powiatu z firmą NU-MED i zwrócił 

się do radnych o rozpowszechnienie tej informacji wśród mieszkańców. 

Ponadto poinformował także, że do Rady Powiatu wpłynęła skarga na działalność 
pracowników Starostwa, która została błędnie skierowana i należy ją przekazać 
organowi właściwemu do jej rozpatrzenia, stąd też w imieniu Zarządu wystąpił  
z wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad o nowy punkt nr 8 w brzmieniu:  
„8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością”.  
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodnicząca oznajmiła radnym, że projekt uchwały otrzymali na tablety i poddała 
pod głosowanie wniosek Zarządu o  rozszerzenie porządku obrad o nowy punkt nr 8 
w brzmieniu: „8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie  
z właściwością”. 
 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
Rada, jednogłośnie wyraziła zgodę na rozszerzenie porządku obrad o nowy punkt  
nr 8.  
Protokół głosowania radnych w sprawie rozszerzenia porządku obrad o nowy punkt  
nr 8, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że Rada dokonała zmiany porządku obrad, gdyż wniosek 
uzyskał bezwzględną większość ustawowego składu Rady i dodała, że dotychczasowy 
punkt nr 8 otrzymał nr 9.   
 
Więcej uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038.   
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 

Województwa Warmińsko–Mazurskiego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie i zastosowanie 

trybu bezprzetargowego wydzierżawianej nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Ostródzkiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  
z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim dotyczącego przejęcia zadań związanych  
z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2023 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oddziału 
przygotowania wojskowego w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących 
im. 9 Drezdeńskiej Brygady Artylerii i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  
w Morągu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością.  
9. Zamknięcie sesji.  
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Drugim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2023-2038.   
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie i wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W trakcie posiedzenia do obrad dołączyła radna Agnieszka Michalak. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXV/306/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038 została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Trzecim punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2023 rok. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie i wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXV/307/2023 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko–Mazurskiego. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie i wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXV/308/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 
Województwa Warmińsko–Mazurskiego została podjęta 18 głosami „za”, przy 4 
głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Piątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie i zastosowanie trybu bezprzetargowego 
wydzierżawianej nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Ostródzkiego. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym temacie. 
 
Radny Winnicki stwierdził, że jeśli chodzi o kwestię wydzierżawienia gruntu  
i wybudowania na nim pracowni rezonansu magnetycznego to powinna być szersza 
dyskusja na ten temat i więcej informacji dla radnych w tej kwestii. Dodał, że nie neguje 
tej inicjatywy i bardzo dobrze, że znalazł się ktoś kto chce wybudować pracownię  
i świadczyć usługi w zakresie rezonansu, ale zdaniem radnego nie ma potrzeby 
budowania nowego budynku pod pracownię, gdyż wystarczyłoby znaleźć jakieś 
pomieszczenie w Szpitalu, w którym taka pracownia mogłaby funkcjonować. 
Stwierdził, że przekazanie gruntu w dzierżawę na 20 lat spowoduje, że nie będzie 
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można nim dysponować i zablokuje to realizację innych być może mądrzejszych  
i lepszych inwestycji w przyszłości w tym miejscu. Dodał, że jeśli nawet  
ta nieruchomość przejdzie na własność spółki po 20 latach, to nie wiadomo jaką będzie 
przedstawiała wartość, stąd też uznał, że lepiej by było przedyskutować ten temat  
na komisjach, zaprosić Prezesa Szpitala, by zasięgnąć różnych opinii, które umożliwią 
podjęcie rozsądnej decyzji w tej sprawie.  
 
Pan Starosta poinformował, że sprawa jest dość nagląca, gdyż firma, która wyraziła 
chęć wykonania tej inwestycji musi jeszcze wystąpić do NFZ o przyznanie kontraktu  
na realizację tej usługi, gdyż z samych badań prywatnych taka pracownia nie da rady 
się utrzymać. Dodał, że na chwilę obecną Szpital musi korzystać odpłatnie z takich 
badań w innych placówkach. Natomiast jeśli chodzi o grunt wyjaśnił, że jest to część 
działki, która znajduje się z tyłu Szpitala i raczej na przestrzeni kilku następnych lat nie 
będzie potrzeby budowania czegokolwiek nowego w tym Szpitalu, gdyż na chwilę 
obecną trwa rozbudowa na przodzie budynku, a jeśli nawet w przyszłości pojawią się 
jakiekolwiek plany inwestycyjne to wokół Szpitala jest jeszcze sporo miejsca. 
  
Radny Orzechowski wyjaśnił, że pracownia rezonansu magnetycznego musi 
znajdować się w odpowiednio do tego przygotowanym pomieszczeniu, gdyż podczas 
badania wytwarzane jest silne oddziaływanie pola magnetycznego, dlatego też nie 
może to być dowolne pomieszczenie, tylko musi być to sala odpowiednio 
zabezpieczona i wyciszona, tak aby pole magnetyczne nie oddziaływało na pacjentów 
oraz inne osoby przebywające w sąsiednich pomieszczeniach. Dodał, że biorąc  
pod uwagę, iż Szpital jest starym budynkiem i nie każde dowolne pomieszczenie 
można zaadoptować na ten cel oraz że zakup urządzenia jest dość kosztowny,  
to pracownia wybudowana przez zewnętrzną firmę będzie dobrym wzmocnieniem 
zaplecza diagnostycznego Szpitala także w kontekście wykonywanych procedur 
ortopedycznych, dlatego też stwierdził, że jak najbardziej warto, aby radni poparli  
tę inicjatywę. 
 
Radny Winnicki wyjaśnił, że nie mówi o celowości wybudowania tego obiektu, w którym 
będzie wykonywany rezonans magnetyczny, gdyż jest to bardzo potrzebne i nie ulega 
wątpliwości, a jeśli chodzi o wymogi pomieszczeń stwierdził, że nie jest znawcą w tym 
zakresie i nie będzie się na ten temat wypowiadał.  Dodał, że należałoby dokładniej 
ten temat omówić i przedstawić więcej informacji w tym zakresie.  
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXV/309/2023 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  
i zastosowanie trybu bezprzetargowego wydzierżawianej nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Ostródzkiego została podjęta 21 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się” i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Szóstym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim 
dotyczącego przejęcia zadań związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji 
wojskowej w 2023 roku. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie i wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXV/310/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  
z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim dotyczącego przejęcia zadań związanych  
z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2023 roku została podjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Siódmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Zespole Szkół 
Zawodowych i Ogólnokształcących im. 9 Drezdeńskiej Brygady Artylerii  
i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Morągu. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym temacie. 
 
Radna Dziubińska zapytała czy w związku z utworzeniem oddziału przygotowania 
wojskowego powstanie oddzielna klasa czy jest to kontynuacja edukacji wojskowej, 
która już istnieje w tej szkole. Ponadto zapytała również o kwestię finansowania tego 
oddziału. 
 
Pan Starosta poinformował, że z inicjatywą utworzenia tego oddziału wystąpiła Pani 
Dyrektor i to jest początek drogi do utworzenia klasy wojskowej, gdyż do jej powstania 
oprócz zgody Rady Powiatu niezbędna jest jeszcze zgoda Ministerstwa Obrony 
Narodowej. Ponadto dodał, że finansowanie odbywa się z subwencji oświatowej, która 
jest zwiększona na oddziały wojskowe oraz że dodatkowe środki z Ministerstwa 
pozyskiwane są również na umundurowanie uczniów z oddziałów przygotowania 
wojskowego. 
 
Radny Winnicki stwierdził, że w tej szkole od 10 lat funkcjonuje klasa o profilu 
wojskowym, dlatego też dopytał czy zmieniły się jakieś przepisy dotyczące 
funkcjonowania klas o tym profilu, czy będzie to odrębna klasa czy też wymagane jest 
jakieś pozwolenie w tym zakresie. 
 
Pan Starosta wyjaśnił, że przepisy się nie zmieniły w tym zakresie, tylko do tej pory  
nie było to usankcjonowane formalnie i nikt wcześniej nie zadbał o to, żeby zawrzeć 
umowę z Ministerstwem Obrony Narodowej i skorzystać z możliwości pozyskania 
większych środków na ten cel. 
 
Radny Purzycki, w związku z pojawiającymi się pytaniami w zakresie utworzenia 
oddziału przygotowania wojskowego, stwierdził, że warto by było, aby ten temat został 
przedyskutowany na Komisji Oświaty, o ile nie jest to sprawa niecierpiąca zwłoki. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXV/311/2023 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oddziału 
przygotowania wojskowego w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących  
im. 9 Drezdeńskiej Brygady Artylerii i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  
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w Morągu została podjęta 20 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”  
i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przekazania 
skargi zgodnie z właściwością. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym temacie. 
 
Radny Struk, odnosząc się do treści skargi stwierdził, że wynika z niej bezsilność 
obywatela na działalność pracowników Starostwa i dodał, że nie wie w czym jest 
problem, żeby udzielić odpowiedzi zainteresowanemu. W ocenie radnego Pan 
Starosta powinien przeprowadzić rozmowę wyjaśniającą w tym zakresie.  
 
Starosta wyjaśnił, że skarżący nie o każdym ruchu organu jest informowany, gdyż nie 
jest stroną w prowadzonym postępowaniu. Dodał, że jako organ właściwy  
do rozpatrzenia skargi zajmie się przedmiotową sprawą. 
 
Radny Struk stwierdził, że skoro do radnych została skierowana skarga to powinni oni 
również otrzymać treść odpowiedzi na nią. 
 
Pan Starosta zaznaczył, że Rada Powiatu nie jest stroną w tej sprawie oraz  
nie sprawuje nadzoru nad pracownikami Starostwa, zatem nie jest właściwa  
do załatwienia tej skargi. 
 
Radny Munje – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dodał, że przed 
sesją Komisja dokonała analizy skargi i po zapoznaniu się z jej treścią 
zarekomendowała, aby skargę przekazać według właściwości Staroście. 
 
Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała  
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXV/312/2023 w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością 
została podjęta 20 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Na zakończenie Przewodnicząca udzieliła jeszcze głosu radnemu Winnickiemu, który 
złożył interpelację w sprawie przywrócenia zawieszonej linii komunikacyjnej 
przebiegającej przez miejscowości Ruś, Białka i Prośno. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła XXXV sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 

Protokołowała:  

Karolina Świątek 

 

 


